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Protokół Nr 12/11
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,

Opieki Zdrowotnej i Sportu
w dniu 29 grudnia 2011 roku.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14:00, zakończono o 15:25.
Przewodniczyła: Elżbieta Alina Jakimik- Przewodnicząca Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji- zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Sokółka.
5. Funkcjonowanie placówek oświatowych na terenie gminy Sokółka.
6. Wolne wnioski.

Przebieg posiedzenia.
Ad.l
Otwarcie i przyjęcie porządku.
Burmistrz K.Szczebiot wniósł o wprowadzenie od porządku obrad projektu uchwały w
sprawie zlecenia dla Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce realizacji zadań wynikających z
ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej.
Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad wraz ze zmianą.
Komisja obradowała wg. następującego porządku.

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Sokółka.
5. Funkcjonowanie placówek oświatowych na terenie gminy Sokółka.
6. Projekt uchwały w sprawie zlecenia dla Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce

realizacji zadań wynikających z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy
zastępczej.

7. Wolne wnioski.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisjajednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji.
Radny P.Kułakowski zgłosił kandydaturę radnego Jerzego Wierzbickiego.
Pan Wierzbicki wyraził zgodę na kandydowanie.
Komisja 5 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" wybrała Pana Jerzego Wierzbickiego na
Zastępcę Przewodniczącego Komisji.



AdA
Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Sokółka przedstawił Zastępca Burmistrza
Krzysztof Szczebiot.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.5
Funkcjonowanie placówek oświatowych na terenie gminy Sokółka.
Przewodnicząca Komisji E.Jakimik wyjaśniła, że ten punkt został wprowadzony na prośbę
rodziców szkół wiejskich. W zestawieniu przedstawionym na poprzednim posiedzeniu
Komisji przez Pana Szczebiota pojawiły się rozbieżności w kosztach funkcjonowania szkół,
które należy wyjaśnić.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że w budżetach szkół są koszty funkcjonowania
oddziałów przedszkolnych, można to wyjąć z symulacji ale różnica będzie wtedy zaledwie 3
%.
Radny P.Kułakowski zapytał skąd w środowisku rodziców i nauczycieli wziął się temat
przekształcenia szkół bo w tej chwili radni są postrzegani jako ktoś kto się przyczynia do
przekształcenia.
Przewodnicząca Komisji E.Jakimik potwierdziła, że na ostatnim posiedzeniu Komisji nie było
tematu przekształcenia szkół i niewiadomo skąd się wzięła ta informacja bo rodzice zaczęli
dzwonić do Przewodniczącej Komisji Oświaty w tej sprawie.
Radny W.Januszkiewicz dodał, że na posiedzeniu Komisji Rolnictwa był poruszony krótko
ten temat.
Radny W.Bieszczad dodał, że nie będziemy podnosić ręki za likwidacją szkół.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że nie należy roznosić nie potwierdzonych plotek. Do
takiej decyzji potrzebna jest głęboka analiza, która jest w tej chwili przeprowadzana. Jeśli coś
wyjdzie z analizy wtedy będziemy przeprowadzać konsultacje.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot dodał, ze przekazanie radnym analizy miało na celu rozpoczęcie
tej rozmowy i pokazania jakie są w tej chwili ponoszone koszty.
Radny 1.Wierzbicki powiedział, że Burmistrz powinien dbać o oświatę i przeprowadzenie tej
analizy miało to na celu. Nie chodzi tu o likwidację tylko o przekształcenie. Nad szkoła w
Janowszczyźnie trzeba się pochylić i dokładnie przeanalizować wszystkie koszta.
Przewodnicząca Komisji E.Jakimik dodała, że indywidualnie spotkała się jeszcze w szkołach
wiejskich.
Radny P.Kułakowski powiedział, że to było błędne zachowanie bo powinniśmy pojechać po
szkołach razem jako komisja a nie indywidualnie.
Burmistrz S.Małachwiej dodał, że należało najpierw dowiedzieć się o tej informacji ze źródła
czyli od Burmistrza a nie indywidualnie od dyrektorów Szkół.
Przewodnicząca Komisji E.Jakimik zapytała dlaczego jest mowa o szkole w Janowszczyźnie.
Radny J.Wierzbicki dodał, że liczby dokładnie o tym mówił.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot dodał, że stowarzyszenie jest zakładane po to aby prowadzić tą
szkołę. Po założeniu takiego stowarzyszenia przez rodziców i nauczycieli w Lipinie udało się
wiele zrobić.
Radny A.Kirpsza dodał, że nikt by nie podjął się założenia stowarzyszenia gdybyśmy nie stali
pod murem ale prowadzenie tej szkoły nie udało by się bez pomocy władz.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że nie zostawiamy w tej sytuacji społeczeństwa samym
sobie. Przez przekształcenie w stowarzyszenie chcemy aktywizować wieś do wspólnego
działania na rzecz szkoły.
Przewodnicząca Komisji E.Jakimik podsumowując rozmowę potwierdziła słowa Burmistrza,
że na dzień dzisiejszy nie ma zamiaru przekształcenia żadnej placówki.



Ad.6
Projekt uchwały w sprawie zlecenia dla Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce realizacji
zadań wynikających z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przedstawił
Zastępca Burmistrza K.Szczebiot.
Dyskusji nie było.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.7
Wolne wnioski.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczyła
Elżbieta Alina Jakimik


